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         Protokoll fra styremøte Mental Helse Akershus 

      Dato: 27.05.2024. Møtenummer:7, 2024. Sted: Quality Hotel Olavsgaard. 

        Til stede: Lene Brobakken, Tariq Eide, Abdurrehman Khan, Solfrid Lekva, Einar Madsen, 

         Ståle Skar, Torunn Viervoll, Ingrid Weflen.   

         Referent: Torunn Viervoll. 

 

         Neste styremøte: Ikke fastsatt. 

 

 

Saksnr. 

      

Møtenummer 7/2024 
 

 

Ansvar 

Oppfølging 

Tidsfrist 

  
84/24 Godkjenning av innkalling og dagsorden.   

Godkjent med eventuelt sak og presisering av problemstilling. 

 

Alle 

85/24 Valg av ordstyrer. Vedtak: Abdurrehman ble valgt til ordstyrer. 

 

Alle 

  

86/24 Godkjenning av protokoller/referater. 
Vedtak: Protokoll fra møtet 26.04.24, B-sak protokoll fra samme møte samt B-sak protokoll fra 

møtet 9.03.24 ble godkjent. 

 

Alle 

  

87/24 Økonomi.  
Vedtak: Bankutskrift for driftskonto ble gjennomgått og utbetalinger godkjent. 
 

Status driftskonto pr. 25.05.24: Kr. 570 659,50. 

Fra Studieforbundet Funkis er det kommet kr. 7.718,00. Tilskuddet gjelder turen til Oset 

på Gol. Fra Norsk Tipping er det kommet kr. 14.638,71. 

 

Ingrid 

88/24 Gjennomgang av innkommet post. 
Post fra to lokallag er videresendt.  

 

Lene 

89/24 Etiske refleksjonskort.  
Følgende tema fra etikk kortene til MH ble drøftet: Hva gjør man når samme personer i 

styret alltid deltar i opprydding etter arrangementer og andre aldri deltar. 

 

Alle 

  

90/24 Representasjon alle fora. 
Abdurrehman: Flere møter i Samfunnspolitisk utvalg Mental Helse sentralt i perioden. 

Abdurrehman: Samling for ledere og nestledere fra alle brukerutvalg i helseforetakene i 

Helse Sør Øst Regionalt Helseforetak, sistnevntes eget brukerutvalg inkludert. 

Einar: Temakveld arrangert av MH Ullensaker den 8. mai. 

 

Vedtak: Denne oversikten skal bare omfatte aktivitet som innebærer representasjon for 

fylkeslaget. MHA styremedlemmers deltagelse som representant for eget lokallag eller 

for andre organisasjoner tas ikke med i denne posten. 

Alle 
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91/24 Studieleder orienterer. 
Vedtak: Ingrid og Solfrid deltar på båttur den 17. juni på vegne av MHA. 

 

Påmeldte fra Buskerud MH og Østfold MH har fått samme egenandel som medlemmer i 

Akershus for deltagelse på båtturen.  

Beløpet MHA har mottatt fra Studieforbundet Funkis; se sak 87/24, skal fordeles på lokallagene 

som deltok på turen til Oset. 

På MH webinar om søknad til Funkis, har kursleder fra MH anbefalt oppdeling i flere kurs på fire 

timer når det søkes til kurs av lengre varighet. Grunnen til rådet er at dette kan gi mer støtte. 

Dette er ikke i samsvar med info gitt på styremøte 26.04.24. Ingrid u.s. saken. 

 

Ingrid  

  

Solfrid 

 

 

 

 

 

 

Ingrid 

92/24 Taushetsplikt og teamkontrakt.  
De to som ikke allerede hadde signert taushetsløfte dokumentet signerte. Team kontrakt ble ikke 

gjennomgått. 

 

Lene 

  

93/24 Velge utvalg. 
Vedtak: Nytt arbeidsutvalg blir bestående av Lene, Einar og Ingrid. Det opprettes et nytt 

politisk utvalg bestående av Einar, Abdurrehman og Tariq. Lokallagsutvalget gjen-

opprettes og skal bestå av Ståle og Torunn. Det blir også et utvalg med ansvar for festlige 

anledninger; fest komité, bestående av Ingrid, Solfrid og Ståle. 

 

Vedtak: Utvalgene utarbeider forslag til arbeidsoppgaver / mandat. 

 

 

Alle 

 

Utvalgene  

94/24 Fordele faste arbeidsoppgaver / rutiner. 
Vedtak: AU utarbeider forslag og presenterer for styret på førstkommende møte. 

 

Alle 

AU 

F.k. styremøte.  

95/24 Lokallagsoppfølging. 
Det ble orientert fra lokallag som har utfordringer og / eller trenger ekstra oppfølging. 

Vedtak: Lokallagsutvalget følger opp. 

 

Lene  

 

Lokallagsutv.  

96/24 Løpende vedtak og håndbok. 
Vedtak: AU utarbeider forslag og presenterer for styret på førstkommende møte. 

 

Alle 

AU. 

F.k. styremøte.  

97/24 Kontor. 
Vedtak: AU undersøker betingelser og muligheter for avtale om fast kontor lokale 

sentralt i Lillestrøm. 

 

Det er lokaler som står delvis tomme hos Norasonde i Lillestrøm. MHA kan trolig få låne 

disse eller leie til lav kostnad. 

 

Alle 

 

AU. 

 

F.k. styremøte. 

  

98/24 Evaluering årsmøte 2024. 
Vedtak: Forretningsorden i årsmøte papirene endres så slik at observatører sikres tale- 

og forslagsrett i samsvar med § 20.2 i vedtektene. 

Vedtak: Ved fremtidige årsmøter skal observatører som ønsker å delta melde seg på til 

lokallagene, ikke til MHA. 

 

Alle  
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           Dato: 

 

 

           Lene Brobakken 

           Fylkesleder       

 

                                                                                                                                                               Torunn Viervoll 

                                                                                                                                                                Referent 

 

 

 

Gjennomgang av regnskap, info om valg av løsning for MHA etter oppløsning av MH 

Viken samt dialog vedr. politisk virksomhet forløp tilfredsstillende.  

Da MHA har delegat ordning, har det skapt utfordringer at MHA har innkalt alle 

medlemmer i fylket. Ifølge vedtektene er det nok å gjøre årsmøtet kjent f.eks. på nettet. 

Velger MHA likevel å innkalle alle medlemmer som ikke er delegater, bør det gå fram at 

henvendelsen kun er til info. 

 

99/24 Regning fra Olavsgaard sendt til lokallag.  
Vedtak: Ingrid tar initiativ til opprydding da noen lokallag har blitt feilfakturert for 

observatørers hotell opphold i forbindelse med årsmøtet.  

 

Det er tils. uklarhet rundt bestilling og fakturering av lunsj til observatører. Dette gjelder 

bl.a. observatører som ikke har møtt. Hotellet har talt opp antall personer som har 

entret spisesalen og sendt faktura for alle uavhengig av om de har spist lunsj eller ikke. 

Bærum lokallag må derfor betale lunsj for deltager som ikke har spist. 

 

 

Alle  

 

Ingrid  

 

Snarest 

 

  

100/24 Regionsamling. 
Vedtak: Ingrid drar sammen med Lene på regionsamling i Drammen 7. og 8. juni da Einar 

ikke har mulighet til dette. 

 

Alle 

 

Ingrid 

Lene  

101/24 Stand Oslo Pride 
Det er behov for flere på stand i Oslo under markering. Lene sender tidsplan / oversikt. 

 

Alle  

Lene 

102/48 Eventuelt. 
Det blir paneldebatt etter visning av filmen The Recovery Channel på Lillestrøm kino 29. 

mai. Tema for debatten samt Mental Helses syn ble omtalt da Einar skal delta i debatten. 

 

Einar 


